
 
 

Referat fra styremøte i Østfold skytterkrets – 13.04.23 
Sted: Sarpsborg pistolklubbs utebane 
Referent: Rina Østenby-Thorkildsen 
 

Verv Navn  

Kretsleder Marianne Ullvassveen Til stede 

Nestleder Hilde Johansen Ertnes Til stede 

Sekretær Rina Østenby-Thorkildsen Til stede 

Kasserer Niklas Pernevi Til stede 

Styremedlem Emil Andersen Til stede 

Styremedlem Neil H. Nielsen Til stede 

Varamedlem Jon Lithander Til stede 

Varamedlem Nils Kaulum  

 
Fagkomiteer 

 Verv Navn Innstilling 

FK Pistol Leder Knut Gundersen Til stede 

FK Rifle Leder Belinda Rostad Til stede 

FK Lerdue Leder Knut Ivar Larsen Meldt forfall 

 
 

Sak Ansvarlig Frist 

1. Konstituering av nytt styre 
Styret er konstituert etter kretstingets valg. 
 

  

2. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 27.02.23. 
Godkjent uten kommentarer. 

 

  

3. NSF forbundsting 22-23. april  - gjennomgang av papirer 
Tingdokumentet 2023 foreligger - Norges Skytterforbund 

(skyting.no) 
 
Vi kan stille med 4 fra kretsstyret og 2 fra klubbene. 
Hilde, Marianne og Neil stiller fra styret. Belinda er reserve om Hilde 
eller Marianne får forfall. 
Nina Olsrud og Marius Ugge representerer klubbene på tinget. 
 
Gjennomgang av tingpapirene: 
Innkomne forslag: 
Sak 11.1 Navneendring fra Norges skytterforbund til Norges 
sportsskytterforbund 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 

  

https://www.skyting.no/2023/03/31/tingdokumentet-2023-foreligger/
https://www.skyting.no/2023/03/31/tingdokumentet-2023-foreligger/


 
 

Sak 11.2 Endring av NSFs lov §11-2 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.3 Endring av NSFs lov §13-14 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.4 Endring av Fellesreglementet pkt. 1.3.2 

a) Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
b) Styret er for forbundsstyrets innstilling. 

 
Sak 11.5 Endring av Fellesreglementet pkt. 1.3.4 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.6 Nye grener i pistolskyting 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.7 Kjønnsfordeling i organisasjonen 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.8 E-post kontoer 
Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 
Sak 11.9 Planverk for paraskyting 

1. Begrepsbruken i planen; Styret er for forbundsstyrets 
innstilling. 

2. Hjelpemidler; Styret er for forbundsstyrets innstilling. 
 

Sak 12 Fastsettelse av kontingent 
Styret ønsker en bedre forklaring på økningen. Er det mulig å ha 
gjennomgang av regnskapet først, for å se helheten. Evt. øremerke 
økningen til toppidretten om det er tanken. Våre delegater stemmer 
det som de konkluderer med er riktig på tinget. 
 
Sak 13 Langtidsplan og budsjett 
Inntekter;  
Sponsorinntekter bør opp. 
Hva er salg på kr 400 000,-? 
Kostnader;  
Omprofilering på kr 250 000,- kun 1 år vil nok ikke være nok.  
Hva er kr 430 000,- til styret? 
 
Sak 15 Valgkomiteens innstilling 
Ingen kommentarer. 
 



 
 

4. Økonomi 
Status 
Totalt ca. kr 1 070 000,- på bok. 
På tinget bør man høre fra andre kretsene om deres økonomi, og 
vurdere om kretsen kan støtte noe av utgiftene ang. blyforbudet. 
 

  

5. Søknad om stipend 2023 
Belinda var ikke til stede under denne saken, da hun er mor og 
svigermor til 2 av søkerne. 
 
Kommet inn 9 søknader før søknadsfrist og 2 etter frist. 
De 2 etter frist tas med. Kr 50 000,- fordelt på alle søkerne, se liste 
under referatet. 
 
Tilbakemelding på at kvitteringer må inn innen 1. desember. Dette 
sendes inn samlet og for så mye som de har hatt utgifter til, eller 
maks beløp. 
 
Rina sender ut mail til søkerne om beløp. 
 

  

6. Fagkomite Rifle, pistol og lerdue 
Pistol v/Knut 
Ikke så mye siden sist. Stevner fortløpende, KM er snart fordelt.  
 
Rifle v/Belinda 
Ikke så mye siden sist, men avsluttet Østfoldligaen. Det er ønskelig 
med en samling for ledere for å dele erfaringer og planlegge felles 
arrangement fremover. Samt lage en felles terminliste. 
 
Lerdue v/Knut Ivar 
Ikke tilstede på møte 
 

  

7. Eventuelt 
 

1. Julebord for styret gjøres om til junibord. Komiteen består av 
Neil, Niklas, Jon og Hilde. 

2. Endring av vedtak: Vedtaket fra 14.11.22 endres. 
Hovedregel er at vi ikke dekker trenerhonorar, når treneren er valgt 
inn i et verv i Østfold skytterkrets. Ved dekning av trenerhonorar så 
betaler vi likt Norges skytterforbund, pr 2022 maks kr 250,- pr time. 
Servering skal som hovedregel dekkes av egen klubb, eller via 
egenandel. Er aktiviteten over flere ganger, så kan det søkes om 
dekkes av servering ved en avslutning. Søknader skal komme inn før 

 
 

 



 
 

gjennomføring av aktivitet, og skal godkjennes av styret før utbetaling 
blir gjennomført. Deltakerliste skal foreligge sammen med 
kvitteringene. Tilbudet om aktiviteten skal være åpent for alle, så 
langt det går. 
 
Vi sletter setning: Servering skal som hovedregel dekkes av egen 
klubb, eller via egenandel. Er aktiviteten over flere ganger, så kan det 
søkes om dekkes av servering ved en avslutning. 
 
Nytt vedtak:  
Hovedregel er at vi ikke dekker trenerhonorar, når treneren er valgt 
inn i et verv i Østfold Skytterkrets. Ved dekning av trenerhonorar så 
betaler vi likt Norges skytterforbund, pr 2022 maks kr 250,- pr time. 
Søknader skal komme inn før gjennomføring av aktivitet, og skal 
godkjennes av styret før utbetaling blir gjennomført. Deltakerliste 
skal foreligge sammen med kvitteringene. Tilbudet om aktiviteten 
skal være åpent for alle, så langt det går. 
 

3. Mottatt mail fra Mysen pistollag hvor de søker om kr 4 000,- 
til støtte til innkjøp av premier og mat/drikke. Vedtak: Dette 
innvilges. Rina sender ut svar, husk deltakerliste og de må 
oppføre kontonummer til klubben sin. 

 
Neste styremøte: torsdag 1. juni, kl. 19:00. Sted kommer. 

 



 
 

 
 

 

 


